
Protokół Nr 6/2011 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 25.01.2011 roku 
 
 

             W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu, Skarbnik 
Powiatu oraz zaproszeni goście zgodnie z lista obecności, która stanowi 
załącznik nr 1  do protokołu. 
P. Starosta powitał obecnych, zapoznał z porządkiem obrad i 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 1 wyraŜenie 
zgody na uruchomienie przez SPZOZ procedury przetargowej na zakup 
sprzętu. Porządek obrad został przyjęty i stanowi załącznik nr 2  do 
protokołu. 
 
Ad.1 
WyraŜenie zgody na uruchomienie przez SPZOZ procedury 
przetargowej na zakup sprz ętu.  
 
Dyr. Nowak zapoznał zarząd z pismem. Zakup sprzętu i aparatury  
dotyczyć będzie wyposaŜenia remontowanego oddziału wewnętrznego i 
dziecięcego. Wartość zakupu to kwota ok. 750 tys. zł. 
Dyr. Nowak dodał, Ŝe P. Starosta z Panem Przewodniczącym Rady 
wystąpili z pismem do wszystkich samorządów gminnych z terenu 
Powiatu z prośbą o wsparcie finansowe zadania.  
P. Starosta powiedział, Ŝe zakupy nie są zakupami inwestycyjnymi, ale 
kwota 750 tys. zł stanowi wyzwanie. Będziemy czekać na decyzje 
samorządów w sprawie wsparcia finansowego, ale nie zwalnia to 
powiatu z podjęcia decyzji zakupu wyposaŜenia. WyposaŜenie 
oddziałów leŜy po stronie powiatu. 
P. Wicestarosta powiedział, Ŝe do czasu aŜ samorządy się zdeklarują z 
udzieleniem pomocy przetarg moŜna by podzielić na dwa etapy. 
Najpierw etap finansowany przez gminy, a drugi, jeŜeli finanse pozwolą, 
ze środków powiatu. 
P. Starosta dodał, Ŝe SPZOZ robi przetarg z własnych środków, które 
ma zaplanowane w budŜecie. JeŜeli gminy zadeklarują pomoc to środki 
zostaną przekazane do SPZOZ w formie dotacji. 
P. Starosta poddał pod głosowanie wyraŜenie zgody na rozpoczęcie 
procedury przetargowej. 
„za” – 5   
Zarząd wyraził zgod ę na uruchomienie przez SPZOZ procedury 
przetargowej na zakup sprz ętu. 
 
P. Skorupa zapytał o przyszłość szpitala w kontekście potrzeb. 



Dyr. Nowak powiedział, Ŝe w planach jest dokończenie remontu Zakładu 
Opiekuńczo-Leczniczego w Opalenicy, podłączenie piwnic budynku „E” i 
„F” z laboratorium. Zakupy planowane są z własnych środków SPZOZ. 
Istnieje bezwzględna potrzeba zakupu aparatu USG dla oddziału 
ginekologii. Pod znakiem zapytania stoi funkcjonowanie aparatu RTG. 
Mimo, Ŝe sprzęt spełnia wymogi jest juŜ zuŜyty. 
P. Starosta zasygnalizował problem z wymogami ppoŜ starej części 
szpitala. 
Dyr. Nowak powiedział, Ŝe był na spotkaniu w  NFZ w sprawie 
renegocjacji kontraktu na oddział anestezjologii i ortopedii. Spotkanie 
przyniosło pozytywny efekt . Konkretne informacje  otrzyma do końca 
stycznia. 
P. Skorupa zapytał jak dyrektor poradzi sobie z narastającym długiem 
szpitala. 
Dyr. Nowak powiedział, Ŝe wszystko zaleŜy od wyników renegocjacji 
kontraktu z NFZ. 
Dyr. Nowak zapoznał zarząd z sytuacją oddziału ginekologii.                                                                                             
 
Ad. 2 
Podj ęcie uchwały w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomo ści 
gruntowych przeznaczonych do sprzeda Ŝy. 
 
     P. Dobrzyńska zapoznała zarząd z uchwałą, która stanowi załącznik 
nr 3  do protokołu. Do sprzedaŜy przeznaczono 7 działek połoŜonych we 
wsi Trzcianka. Uwag nie było. 
P. Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 
„za” – 5 
Zarząd Powiatu podj ął uchwał ę Nr 10/GN/2011 w sprawie ogłoszenia 
wykazu nieruchomo ści gruntowych przeznaczonych do sprzeda Ŝy. 
 
Ad. 3 
Przesuni ęcie terminu sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego.  
 
      P. Dobrzyńska odczytała pismo P. Przybylaka, który wygrał przetarg 
na zakup mieszkania w bloku po byłym pogotowiu. W związku z 
załatwianiem kredytu hipotecznego P. Przybylak wystąpił z pismem o 
przesunięcie terminu zapłaty. 
P. Dobrzyńska zapoznała zarząd z przygotowaną odpowiedzią na pismo, 
w której proponuje wyznaczenie dwóch terminów: 
1.03.2011r. – przelanie brakującej kwoty, 
8.03.2011r. – podpisanie aktu notarialnego 
P. Starosta poddał pod głosowanie przedstawioną propozycję. 
„za” – 5  



Zarząd Powiatu wyraził zgod ę na przesuni ęcie terminu sprzeda Ŝy 
lokalu mieszkalnego. 
 
Ad.4 
Sprawa działki nauczycielskiej w Starym Tomy ślu.  
 
           P. Dobrzyńska zapoznała Zarząd z pismem P. Galemby. W 
piśmie P. Galemba zwraca się o udostępnienie pisma wysłanego do 
posła w sprawie działki nauczycielskiej. 
Zarząd wyraził zgod ę na udost ępnienie pisma. 
P. Dobrzyńska poinformowała Zarząd, Ŝe przygotowana jest uchwała 
oddalająca skargę P. Galemby. Nowe pisma nic nie wnoszą do sprawy. 
 
Ad. 5 
Informacja o stanie lokali mieszkalnych stanowi ących własno ść 
Powiatu.  
 
        P. Dobrzyńska zapoznała Zarząd ze stenem lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Powiatu. 
Łącznie Powiat posiada 122 lokale mieszkalne, z czego sprzedano 70, 
pozostało do zbycia jeszcze 52 lokale. 
P. Dobrzyńska przedstawiła wykaz lokali do zbycia. 

• ZSOiP Nowy Tomyśl – 5 lokali (nie ma 
moŜliwości sprzedaŜy poniewaŜ nie moŜna dokonać podziału 
nieruchomości) 

• Blok mieszkalny ul. Poznańska 32 – 5 lokali 
• Mieszkania po byłym pogotowiu ul. Poznańska 

32 – 1 lokal (ogłoszono procedurę przetargową) 
• Stary Tomyśl pałacyk – 4 lokale  
• Trzcianka – 2 budynki 

� Nr 13  - budynek uŜytkowany przez szkołę 
Zarząd uwa Ŝa, Ŝe naleŜy wyst ąpić do szkoły z pismem, aby szkoła  
przedstawiła informacji o sposobie wykorzystania bu dynku. 

� Nr 17 – budynek zamieszkuje nauczyciel – 
znajduje się na terenie parku.  

• Budynek nauczycielski – 2 lokale 
• Blok 11a,11b – po 12 mieszkań 

P. Dobrzyńska poinformował o problemie związanym z budynkami 
gospodarczymi znajdującymi się na działce. 
P. Pigla powiedział, Ŝe rozwiązaniem problemu budynków 
gospodarczych powinna zająć się osoba postronna. 



P. Starosta powiedział, Ŝe naleŜy zorganizować spotkanie z 
mieszkańcami bloków, którzy uŜytkują budynki gospodarcze. Termin 
spotkania wyznaczono na marzec. 
Na następne posiedzenie Zarz ądu 08.02.2011 zaprosi ć Dyr. Kałek 
oraz P. Augustynka ( sprawa Gospodarstwa Rolniczego ). 

� Trzcianka Nr 23 – 2 lokale mieszkalne 
� Trzcianka 9 – 2 lokale 
� Trzcianka 21 – 1 lokal 

• Bolewicko  - 1 lokal (jest to mieszkalnie przy 
Schronisku MłodzieŜowym, dlatego naleŜy odstąpić od sprzedaŜy) 

Zarząd postanowił o ponowieniu propozycji sprzeda Ŝy dla lokali 
mieszkalnych w budynkach nr  23,9,21 - Trzcianka 

• ZOL Opalenica – 3 lokale . 
Zarząd postanowił o wyst ąpieniu z pismem do P. Borowiaka o 
rozwa Ŝenie mo Ŝliwo ści sprzeda Ŝy drogi dojazdowej do działki 
powiatu. 
 
P. Starosta zapoznał Zarząd z pismem P. Pawlickiego w sprawie 
postawienia garaŜu.  
P. Starosta poddał wniosek pod głosowanie. 
„za” – 2 
„przeciw” – 2 
„wstrzymujących się” – 1 
Zarząd pozostawił wniosek bez rozpatrzenia. 
 
Ad. 6 
Wytypowanie trzech radnych (w tym przewodnicz ącego) do komisji 
konkursowej na stanowisko dyrektora Zespołu Placówe k 
Oświatowych w Nowym Tomy ślu.  
 
          Zgłoszono kandydatury P. Pigli, P. Asta i P. Wilkońskiego jako 
przewodniczącego komisji. 
P. Starosta poddał kandydatury pod głosowanie. 
„ za” – 4 
„ wstrzymujących się” – 1 
 
Zarząd Powiatu do komisji konkursowej wytypował P. Pigl ę, P. Asta 
i P. Wilko ńskiego jako przewodnicz ącego. 
 
Ad. 7 
Podj ęcie uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie powiatu na 2011r.  
 



     P. Skarbnik zapoznał zarząd ze zmianami w budŜecie, uchwała 
stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
P. Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 
„za” – 5 
Zarząd Powiatu podj ął uchwał ę Nr 11/FN/2011 w sprawie zmian w 
bud Ŝecie powiatu na 2011r. 
 
Ad. 8  
Sprawy bie Ŝące. 
 
P. Starosta  zapoznał zarząd z pismami kierowanymi do PZD. 
1.Pismo  Wojewody Wielkopolskiego w sprawie oznakowania pionowego 
dróg.  
   2. Wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek o zmianę decyzji w 
części dotyczącej wysokości opłat rocznych za umieszczanie urządzenia 
w pasie drogowym. 
3. Stanowisko Rady Gminy Kuślin w sprawie ruchu cięŜarówek 
przewoŜących Ŝwir. 
P. Szymkowiak na kolejnym posiedzeniu Zarz ądu 08.02.2011 
przedstawi informacj ę o sposobie załatwienia spraw. Ponadto P. 
Szymkowiak na kolejnym posiedzeniu przedstawi infor macj ę o 
zaawansowaniu prac zwi ązanych z łataniem dziur na drogach 
powiatowych. 
 
P. Skarbnik zapoznał zarząd z pismem Rady Rodziców Przedszkola w 
Wąsowie w sprawie wsparcia zabawy karnawałowej. 
Zarząd postanowił o skierowaniu pisma do Wydziału Edukac ji 
celem udzielenia pomocy rzeczowej na loteri ę fantow ą. 
 
P. Skarbnik zapoznał Zarząd z pismem Dyr. ZSOiP w Nowym Tomyślu w 
sprawie wyraŜenia zgody na wybór wykonawcy naprawy kotła i 
zabezpieczenie środków na ten cel w budŜecie. 
Kotły uległy zniszczeniu po 7 latach uŜytkowania. 
P. Wicestarosta powiedział, Ŝe zlecono ekspertyzę kotłów, która 
wskazała bezwzględną konieczność naprawy. NaleŜy wymienić korpusy, 
załoŜyć stację uzdatnia wody, której do tej pory nie było , wydzielić 
szkołę na osobny obwód . Wymienione zostaną tylko niezbędne 
elementy, które pozwolą na działanie kotłów przez kolejne 10 lat. 
P. Starosta dodał, Ŝe Wydział Edukacji i Rozwoju prowadzi 
postępowanie wyjaśniające dlaczego kocioł uległ zniszczeniu juŜ po 7 
latach uŜytkowania. O wynikach postępowania Zarząd zostanie 
poinformowany. 
Zarząd wyrazi zgod ę na wybór wykonawcy i napraw ę kotła. 



  
P. Skarbnik zapoznał Zarząd z pismem Dyr. ZSRCKU Trzcianka w 
sprawie zwiększenia środków o 250 tyś zł. na zakup nawozów i pasz. 
P. Skarbnik powiedział, Ŝe nie ma takiej moŜliwości. 
 
P. Starosta zaproponował, aby na ka Ŝdym posiedzeniu Zarz ądu w 1 
punkcie znalazła si ę informacja o stanie finansów.  
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad P. Starosta podziękował za udział i 
zamknął posiedzenie Zarządu. 
 
 
 

Protokolant       Starosta 
/-/ Agnieszka Janas-Kaczmarek    /-/ mgr Andrzej Wilkoński 
 


